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Mondelinge vragen 

Winkelgebied Dieze-Centrum, het gebied rondom de Thomas a Kempisstraat 

Enige tijd geleden, om precies te zijn op woensdag 18 januari jl hebben vertegenwoordigers van bijna 

alle fracties uit onze Raad een bijeenkomst bijgewoond in cafe Stroomberg. Deze bijeenkomst was 

georganiseerd door een aantal verontruste ondernemers – onder de noemer Diezerbrink - van het 

winkelgebied Dieze-Centrum, het gebied rondom de Thomas a Kempisstraat. 

De ondernemers hebben ons duidelijk gemaakt dat dit gebied expliciete aandacht van ‘de gemeente’ 

verdient, lettend op de slechte staat van onderhoud in het publieke domein (het beroerde 

straatwerk, de werkelijk armzalige bomen, en wat te denken van de schlemielige lantarenpalen enz.). 

Ook de aspecten ‘toezicht’ en ‘ondervonden overlast’ werden met nadruk naar voren gebracht. 

Daarover leven bij de ondernemers en wellicht  ook bij de bewoners van de wijk heel wat vragen. 

De algemene opvatting  van de politieke vertegenwoordigers laat zich het best samenvatten met de 

suggestie om hierover ook met het College in gesprek te gaan. 

Nu heb ik begrepen dat er recent een eerste contact tussen vertegenwoordigers van de Diezerbrink 

en wethouder De Heer heeft plaatsgevonden en dat dit contact voor weinig enthousiasme heeft 

kunnen zorgen, in ieder geval niet bij de Diezerpoorters. 

Mijn fractie stelt daarom de volgende vraag: 

1. Is het College bereid –lettend op het belang van de wijk- om de Raad inzicht te geven over de 

inhoud en de strekking van het contact met deze vertegenwoordigers, bijvoorbeeld in de 

vorm van een informatienota? 

Als ik de sfeer op de 18e januari goed hebben geproefd, dan vinden alle politieke partijen in deze 

Raad gerichte aandacht  voor  dit winkel- en woongebied, net buiten de binnenstad, noodzakelijk. 

 

Leo Elfers 

 

 


